



# 食品安全管理体系认证证书

证书编号：197FSMS2400065

兹证明  
天津优选餐饮管理有限公司

统一社会信用代码：91120118300502416J

注册地址：天津自贸试验区(空港经济区)中环东路209号G座207-15室

邮编：300000

经营地址：天津自贸试验区(空港经济区)中环东路209号G座207-15室

邮编：300000

天津市河西区友谊路7号鑫银大厦负一层

邮编：300000

管理体系符合  
ISO 22000:2018 标准要求

认证范围：

位于天津自贸试验区(空港经济区)中环东路209号G座207-15室；天津市河西区友谊路7号鑫银大厦负一层（餐饮）的天津优选餐饮管理有限公司的河西餐饮分公司的热食类食品制售

本证书自有效期起始日期后的每年度进行监督审核，监督合格发放《年度监督审核合格通知书》和年度审核报告为准

本证书信息可在国家认证认可监督管理委员会官方网站([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))上查询

本证书信息可在认证机构官方网站([www.china-isc.org.cn](http://www.china-isc.org.cn))上查询

发证日期：2024年09月18日

换发日期：2025年09月30日

有效期至：2027年09月17日



证书二维码

签发人：

黄文信

认证机构：北京国标联合认证有限公司





# Food safety management system Certificate

Registration No. 197FSMS2400065

This is to certify that

**Tianjin Youxuan Catering Management Co., Ltd.**

The social credit code: 91120118300502416J

**Registered Address:** Room 207-15, Building G, No. 209, Zhonghuan East Road, Tianjin Free Trade Zone (Airport Economic Zone)

**Audit Address:** Room 207-15, Building G, No. 209, Zhonghuan East Road, Tianjin Free Trade Zone (Airport Economic Zone), Tianjin Youxuan Catering Management Co., LTD. Hexi Catering Branch, 1st Basement Floor, Xinyin Building, No. 7 Friendship Road, Hexi District, Tianjin

Which is in conformity with

ISO 22000:2018

This certificate covers the following scope of

Located at Room 207-15, Building G, No. 209, Zhonghuan East Road, Tianjin Free Trade Zone (Airport Economic Zone); The hot food production and sale business of the Hexi Catering Branch of Tianjin Youxuan Catering Management Co., Ltd. is located on the basement floor (catering) of Xinyin Building, No. 7, Friendship Road, Hexi District, Tianjin

This certificate shall be subject to supervision and audit every year after the start date of validity, and the annual supervision and audit certificate and annual audit report shall be issued after the supervision is qualified.  
The certificate information is available on the CNCA of the official website ([www.cnca.gov.cn](http://www.cnca.gov.cn))  
Search ([www.china-isc.org.cn](http://www.china-isc.org.cn))

Issue Date: 2024-09-18

Change Date: 2025-09-30

Expiration Date: 2027-09-17



Cert code

Issued by:

*Huangyijun*

Beijing International Standard United Certification Co., Ltd.

